
                          

RAADSVRAGEN  19 december 2019

Nummer : 121-109

Onderwerp :  Aanpassing afvalinzameling binnenstad Monnickendam en Marken

Portefeuillehouder : A. van de Weijenberg

Datum : 14-1-2020

Vragen vanuit de voorbereidende raadsvergadering, met antwoord

Vraag 1. 
Stijgt de afvalstoffenheffing als dit besluit genomen wordt?
Antwoord:
De kapitaalslasten van deze investering komen overeen met de besparing op inzamel,- en 
verwerkingskosten. Dit besluit heeft geen gevolg voor de afvalstoffenheffing. 

Vraag 2.
De in het voorstel genoemde exploitatielast, wordt deze jaarlijks uit de voorziening afval 
getrokken?

Antwoord:
Ja deze wordt uit de voorziening afval getrokken.

Vraag 3.
Zijn de kosten van de nieuwe afvalpas in dit project betrokken?

Antwoord
De kosten van de afvalpas -leveren afvalpas en verspreiding- zijn onderdeel van de afspraken 
met gemeente Purmerend, gebruik milieustraat. En vormen hiermee geen onderdeel of 
kostenpost van het voorstel aanpassing afvalinzameling.


